

**Parliamentary Notice
Avis parlementaire**

**Notice of Election
Avis d'élection**

A General Election will be held to choose representatives for the Legislative Assembly of the Province of Ontario on Thursday, February 27, 2025.

Qualified electors should take note of the following information:

Additions to the List of Electors

Qualified electors whose names are not on the List of Electors may be added to the list by making a statutory declaration and providing proof of identity and proof of residence before 8 PM on Wednesday, February 26, 2025, at their electoral district's returning office or during voting hours at an Advance Poll in their electoral district or during voting hours at their voting location on Election Day. Additionally, electors can confirm, update or add their information to the List of Electors using [Voter Registration](#) until 11:59 PM on Monday, February 17, 2025. After this date, electors will only be able to confirm whether they are on the List of Electors.

Official Nomination of Candidates Closes

Thursday, February 13, 2025, at 2 PM in the returning office.

Advance Polls

Will be held at locations chosen for ease of access from Thursday, February 20, 2025, to Saturday, February 22, 2025, from 10 AM until 8 PM (Eastern Time).

Election Day – Thursday, February 27, 2025.

Voting hours are from 9 AM until 9 PM Eastern Time.

Dated this 29th day of January 2025.

Une élection générale aura lieu pour choisir des représentants(es) à l'Assemblée législative de la province de l'Ontario le jeudi 27 février 2025.

Les personnes ayant qualité d'électeur devraient prendre note des renseignements suivants :

Ajouts à la liste des électeurs

Les personnes ayant qualité d'électeur et dont le nom ne figure pas sur la liste des électeurs peuvent faire ajouter leur nom à la liste en faisant une déclaration

solennelle et en fournissant une preuve d'identité et une preuve de résidence avant 20 h le mercredi 26 février 2025 au bureau du directeur ou de la directrice du scrutin ou durant les heures du scrutin à un bureau de vote par anticipation dans leur circonscription électorale ou durant les heures du scrutin à leur lieu de vote le jour du scrutin. De plus, les électrices et les électeurs peuvent confirmer, actualiser ou ajouter leurs coordonnées à l'aide de l'[Inscription des électeurs](#) jusqu'à 23 h 59 le lundi 17 février 2025. Après cette date, les électeurs pourront uniquement confirmer s'ils figurent sur la liste des électeurs.

La présentation officielle des candidatures

Doit être faite au plus tard le jeudi 13 février 2025 à 14 h au bureau du directeur ou de la directrice du scrutin.

Les bureaux de vote par anticipation

Seront ouverts dans des locaux choisis en fonction de leur accessibilité du jeudi 20 février 2025 au samedi 22 février 2025 de 10h à 20h (heure de l'Est).

Jour du scrutin – le jeudi 27 février 2025.

Heures du scrutin: de 9 h à 21 h heure de l'Est.

Daté ce 29^e jour de janvier 2025.

www.elections.on.ca

Greg Essensa
Chief Electoral Officer
Directeur général des élections